

Make a donation to Maggie's Cancer Caring Centre

捐款支持銘琪癌症關顧中心

Thank you for supporting Maggie's Cancer Caring Centre. As a charity we're entirely funded by the generosity of our supporters and continuing to provide our programme of support wouldn't be possible without your help.
感謝您對銘琪癌症關顧中心的支持。中心提供的服務完全免費，服務得以維持有賴社會各界的慷慨捐助。

Please complete and submit this form to the Fundraising Department at Maggie's Cancer Caring Centre by post, email or fax. 敬請填寫以下資料並將此表格郵寄或交回銘琪癌症關顧中心籌募部。

I would like to make a donation of 我願意捐款 HK\$

Name 姓名 (Title: / 稱銜:)

(English)

(中文)

To be acknowledged on printed collateral 將刊登之鳴謝人姓名 / I wish to stay anonymous 我要匿名捐款

Name on donation receipt (if different from the above) 捐款收據名稱 (如與上述不同)

Company 公司 / Organisation 機構

Address 地址

Email 電郵

Telephone 聯絡電話

Donation method 捐款方法

By cheque (made payable to **Maggie's Cancer Caring Centre**) 支票 (劃線支票：祈付「銘琪癌症關顧中心」)

Issuing Bank 銀行

Cheque no. 支票號碼

By direct transfer (HSBC Bank Account No. **808-327399-292**)

Please send the original bank receipt together with this form to Maggie's Centre should you require a donation receipt.

直接存款入銘琪癌症關顧中心銀行戶口 (匯豐銀行：808-327399-292)

請把存款單正本連同此捐款表格交回或寄回銘琪癌症關顧中心，以便發出正式收據。

By credit card (please visit www.maggiescentre.org.hk/en/donation)

信用卡 (請瀏覽 www.maggiescentre.org.hk/zh/donation)

By cash (please make the donation in person; do not send cash by post)

現金 (請親臨本中心捐款，切勿郵寄現金)

Receipt request 捐款收據

Please do not send me a receipt to save administrative cost. 請不要寄發收據，以節省行政開支。

I will collect the receipt in person. 本人會親臨中心領取收據。

Please issue a receipt by post. 請寄發收據。

Donations of HK\$100 or above are tax deductible. 捐款總額港幣一百元或以上可申請扣減稅項。

We would like to use the information you have provided to keep you updated about our work and how you can help.

If you would like to hear from us please check the box:

我們希望透過電郵讓您知道我們最新的動向和籌款活動。若您希望收到上述銘琪中心的資訊，請在方格上加上剔號：

Maggie's Cancer Caring Centre 銘琪癌症關顧中心

Address : Tsing Chung Koon Road, Tuen Mun Hospital, N.T., HK

地址：新界屯門青松觀路屯門醫院

Telephone 電話：2465 6006 Fax 傳真：2465 6063

Email 電郵：fundraising@maggiescentre.org.hk

Website 網址：www.maggiescentre.org.hk


maggie's
癌症關顧中心
Cancer Caring Centre